
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 03. december 2024, kl. 17.00 – 18.30 

                         
  
 
Afbud:  

 
Dagsorden:  

 
 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 05.11.24 HM/CM 
 

 
Referatet er godkendt. 
 

 
 
 

2. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 

 
- Cecilie og Karoline var til elevrådsbyrådsdag, og de fik forhandlet 11000kr hjem til 3 aku-

stikbilleder til nicherne i udskolingen. Motiverne skal besluttes af eleverne i en proces 
hvor alle klasser byde ind med forslag. 

- Der samles stikord til juleafslutning i kirken for udskolingen. Dette planlægges i samar-
bejde med Hanne Rytter. 

- Der er julekonkurrencer i gang. 
 

 
 
 

3. Nyt fra samarbejdet mellem kommunens skolebestyrelser m.m.  HM/CM 
 
Er der noget nyt?  
 

 
Der har ikke været afholdt møder siden sidst. 
 

 
 
 

4. Mælkeordning              HM/CM 
 
Efter teknisk service er blevet centraliseret, så har vi fået besked om, at senest til sommerferien 
2025 stopper de med at sortere mælk til de børn der har bestilt dette.  
Vi skal have en drøftelse af om skolen fremadrettet skal tilbyde mælkeordning?        
 

 
Skolebestyrelsen indstiller at skolen fremadrettet ikke tilbyder en mælkeordning fra næste skole-
års start. 
 

 
 
 



5. Den nye politiske skoleaftale          LC/CM 
   
Opsamling på de drøftelser vi har haft på tidligere møder. (Se bilag 1)  
 

 
Status og drøftelse vedr. skoleaftalens delelementer - primært fastholdelse af spisetid i hele sko-
leforløbet samt en grad af harmonisering af skoledagens længde i afdelingerne. Bestyrelsen var 
overrasket over længden på skoledagen i udskolingen, og de kunne ønske den var lidt kortere.    
 

 
 
 

6. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Implementering af den politiske skoleaftale, Skolefoto – hvorfor og 
hvordan? Opfølgning på skolens principper/politikker. Gode råd til forældre om digitale medier.   
 

 
Intet til referat.  

 

 
 

7. Meddelelser 
 

 
- Anja Nyby er ansat pr. 1.1.2025 som afdelingsleder i indskolingen.  
- Vi forventer at skolens underskud lander lige omkring 2,7%.  
- Forslag til budget for det kommende år præsenteres på det kommende bestyrelses-

møde. 
 

 
 

8. Evt. 
 
Intet til referat.  
 

 


